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MEMO 
 
 
 
Onderwerp: Ideeënmarkt 5 juni 2021  
 
Aan: gemeenteraad 
 
Van: griffier 
 
Datum: 16 juni 2021 
 
 
 
 
Hierbij informeer ik u over het resultaat van de (digitale) ideeënmarkt die op 5 juni door de gemeenteraad 
is georganiseerd. De ideeënmarkt was één van de ideeën Een aantal weken van tevoren zijn de inwoners 
via de Barneveldse Krant en social media uitgenodigd om ideeën in te dienen. Hier is veel respons op 
gekomen: zo’n 25 personen hebben samen een 40-tal ideeën ingediend. Hieronder staat een volledig 
overzicht van de ingezonden ideeën. 
 
In de oproep voor de ideeënmarkt is aangegeven dat alle ideeën ter verbetering van de leefomgeving in 
de gemeente welkom zijn en dat goede ideeën door een of meer fracties kunnen worden ‘geadopteerd’. In 
elk geval zou de indiener een reactie krijgen over wat de gemeente of de indiener zelf met het idee kan 
doen. 
 
De inzenders van een idee hebben op 21 mei een reactie ontvangen met een eerste beoordeling van hun 
idee (zie de kolom ‘Reactie’) en de uitnodiging om hun idee verder toe te lichten op de ideeënmarkt op 5 
juni. Die reactie is ook vermeld in het overzicht. Zeven van de 25 indieners hebben hun idee 
daadwerkelijk toegelicht op de ideeënmarkt (nummers 9, 11, 14, 17, 20, 24, 25). In enkele gevallen is een 
vervolgafspraak tot stand gekomen tussen raadsleden en indieners. In andere gevallen kunnen de ideeën 
worden betrokken bij bestaande plannen of beleid dat in ontwikkeling is. Dat geldt ook voor veel van de 
ideeën waarvan de indieners volstonden met de schriftelijke inbreng van hun idee. De indieners worden 
door ambtelijke contactpersonen op de hoogte gehouden van het vervolg. 
In de kolom ‘Reactie’ is tevens een vervolgreactie respectievelijk stand van zaken opgenomen. Over 
enkele maanden zal de stand van zaken worden geactualiseerd en informeer ik u hierover. 
 
De ideeënmarkt was een ‘idee’ van de raad uit de Notitie Participatie in Barneveld van 9 oktober 2019. 
Aanvankelijk was het plan om in juni 2020 een ideeënmarkt te houden in combinatie met een open dag in 
het gemeentehuis, maar door corona is dat plan geschrapt. Nu is dus alsnog een ideeënmarkt gehouden, 
maar digitaal. De ideeënmarkt zal nog worden geëvalueerd in het presidium, waarbij ook afspraken 
worden gemaakt over een vervolg. 
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Overzicht ideeën en reacties 
 

    

  Idee 
(De naam van de indiener is alleen vermeld indien hiervoor expliciet 
toestemming is gegeven.) 

Reactie (toegezonden 21 mei) 
Vervolg (toegezonden na 5 juni) 

1  Gezien de lange rijen bij de vuilstort zou een webcam een simpele 
oplossing om zorg te dragen voor meer spreiding. Daarnaast kan dit 
worden aangevuld met een soort voorspelling van verwachte drukte of 
eenvoudiger een overzicht van hoe druk het is geweest op dag en uur de 
afgelopen maand. 
Dit idee heb ik ook al eens geventileerd na weer een half uur in de rij te 
hebben gestaan bij de medewerkers zelf, maar daar heb ik nog niets van 
teruggezien. En hoe moeilijk kan het zijn om dit te realiseren. Kleine 
moeite, groot plezier. 

Dit is een heel concreet en praktisch idee. We geven dit idee 
rechtstreeks door aan de mensen van het afvalscheidingsstation, 
afdeling Beheer Openbare Ruimte, zodat een motie vanuit de raad 
hiervoor niet nodig is. Zij zullen u verder informeren of en zo ja hoe 
en wanneer dit idee daadwerkelijk wordt opgevolgd.  
 
Toelichting 5 juni: nee. 
Vervolg: in behandeling. 
Contactpersoon: Cody Vogel. 
 

    
2  Ik heb een goed idee voor Voorthuizen. Ik merk dat het in de 

supermarkten altijd erg druk is, zeker in Coronatijd is dit extra vervelend.  
Er zijn in het dorp slechts drie supermarkten. Deze supermarkten zijn in 
de afgelopen jaren gereduceerd van 4 naar 3 (Spar is verdwenen), terwijl 
de bevolking erg gegroeid is in aantal. Er worden steeds meer wijken 
bijgebouwd, maar er komt geen nieuwe supermarkt bij.  
Ook is het in de zomer extra vol door toeristen, ik heb weleens gehoord 
dat het bevolkingsaantal in Voorthuizen in de zomer verdrievoudigd is!  
Reden genoeg voor een nieuwe supermarkt lijkt mij! Het liefst in de 
nieuwbouwwijken Holzenbosch/Wikselaarse Eng; maar elders is ook 
goed. Ik hoop dat de drukte daarmee wat meer verspreid wordt.  
Ik hoor graag wat jullie hierin kunnen betekenen. Praktisch gaat het voor 
mij niet lukken om dit te pitchen in de online ideeënmarkt vanwege andere 
afspraken die dag. Ik ben toch benieuwd of jullie hier iets mee kunnen! 

Het idee is duidelijk. Voor uw en onze informatie hebben wij 
ambtelijk nagevraagd wat het beleid is inzake supermarkten: <Op 
basis van het aantal vierkante meter detailhandel, 
bestedingsprofielen, bindings- en toevloeiingscijfers en kengetallen 
kan een berekening gemaakt worden hoeveel uitbreidingsruimte 
beschikbaar is. In het kader van het opstellen van de nieuwe 
centrumvisie voor het centrum van Voorthuizen is deze berekening 
recent gemaakt. Hieruit blijkt dat er op de korte termijn (<2025) 
momenteel beperkt ruimte is voor extra vierkante meters 
detailhandel (inclusief supermarkt). Als het inwoneraantal (conform 
de CBS prognoses), de binding (het aantal mensen dat uit 
Voorthuizen in Voorthuizen boodschappen doet), de toevloeiing (het 
aantal mensen uit de regio dat in Voorthuizen boodschappen doet) 
en de toeristische bestedingen toenemen ontstaat richting 2030 
ruimte voor extra vierkante meters. Dit is ook noodzakelijk gelet op 
de uitbreidingsplannen van de bestaande supermarkten. Het 
toevoegen van een vierde supermarkt gaat wel ten koste van de 
exploitatie van de bestaande drie.> 
U geeft aan dat u niet in de gelegenheid bent om uw idee op 5 juni 
toe te lichten. Daarom brengen wij uw idee schriftelijk onder de 
aandacht van de raadsleden en de afdeling economische zaken. U 
kunt uw idee verder uiteraard ook onder de aandacht brengen van 
de middenstandsvereniging en Plaatselijk Belang in Voorthuizen en 
dergelijke. 
 
Toelichting 5 juni: nee. 
Vervolg: Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
Voor vragen kunt u altijd contact opnemen. 
Contactpersoon: Jan Wessels, j.wessels@barneveld.nl 
 

    
3  

 
Aan de weg de Lange Voren in de wijk Norschoten staan naast de 
normale hoge lantaarnpalen, 
ook veel lagere modellen van het zgn. paddenstoel model. 
Daarnaast staan er speciale palen bij de bruggen in de wijk die een mooi 
oranje gekleurd licht uitstralen. 
De paddenstoel modellen en de oranje brug verlichting samen, is ruim 
voldoende om de Lange Voren inclusief de kruisingen/inritten te 
verlichten. Dit zie ik dagelijks omdat mijn woonkamer met balkon en 1 van 
mijn slaapkamers op 1 hoog, op de Lange Voren uitkijken. Om energie 
verspilling en vooral ook lichtvervuiling naar de sterrenhemel te 
voorkomen, 
zou het fijn zijn als de standaard hoge lantaarnpalen zouden worden 
uitgeschakeld. 
Daarnaast komt de oranje verlichting bij de bruggen veel beter tot zijn 
recht als de standaard hoge lantaarnpalen niet zouden branden. Wie weet 
kunt u iets met mijn idee doen. 
 

Dit is een heel concreet en praktisch idee. We geven dit idee 
rechtstreeks door aan de afdeling Beheer Openbare Ruimte, die 
gaat over de openbare verlichting, zodat een motie uit de raad niet 
nodig is. Zij zullen u informeren of en zo ja hoe en wanneer dit idee 
daadwerkelijk wordt opgevolgd.  
 
Toelichting 5 juni: nee. 
Vervolg: in behandeling. 
Contactpersoon: Cody Vogel, c.vogel@barneveld.nl 

    
4  Mijn idee voor de gemeente Barneveld gaat over het verkeer door het 

centrum (bij het verkeerspunt bij de Rabobank). 
Het zou veel handiger zijn als daar een soort kleine rondweg met 
eenrichtingsverkeer komt. 

Dit is een duidelijk en concreet idee. Wij vernemen graag of u dit 
idee verder toe wilt lichten tijdens de ideeënmarkt, of dat u het 
voldoende vindt toegelicht en zo in handen geeft van de raad. Wij 
informeren u in dat laatste geval of en hoe de raad dan wel een of 
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Het gebeurt mij (en veel anderen) vaak dat het onduidelijk is wie er 
voorrang heeft of dat er zoveel verkeer komt uit de Gasthuisstraat, dat 
afslaan naar links (ri Schoutenstraat) heel moeilijk is. Meestal ben ik op de 
fiets, maar veel auto's hebben er ook last van. Ik denk dus dat alle wegen 
smaller kunnen (dan kunnen er evenveel parkeerplekken worden 
gerealiseerd) en er een extra weg wordt aangelegd langs de oude 
Flevolicht en de kerk, aansluitend op de Gasthuisstraat. 
De Rabobank en parkeerplekken zijn dan in het midden van de rondweg. 
Zie plaatje in de bijlage. 
Er kan eventueel gekozen worden dat fietsers wel twee richtingen 
hebben, maar ik weet nog niet of dat goed werkt. 
Laurine Jansen 
 

meer fracties dit idee oppakt. 
 
Toelichting 5 juni: nee. 
Vervolg: in handen geven van afdeling Verkeer en Infrastructuur. 
Contactpersoon: Sander de Graaf, s.degraaf@barneveld.nl. 
 
Alvast (ambtelijk) ter informatie: 
De locatie die wordt genoemd is bekend als ‘lastig’ punt. Er is sprake van 
gelijkwaardige voorrang, maar daardoor kan het (tijdens drukke 
momenten) voorkomen dat er lang gewacht moet worden voordat er 
afgeslagen/doorgereden kan worden. Hier staat tegenover dat hierdoor 
de snelheden erg laag zijn, wat de verkeersveiligheid ten goede komt.  
In de 2e helft van dit jaar wordt een visie op de centrumring opgesteld. 
Deze locatie (als onderdeel van de ring)  wordt in deze visie 
meegenomen). Het ingediende idee wordt daarbij betrokken. 
 

    
5  Sinds september vorig jaar woon ik in Voorthuizen na 40 jaar in Leiden te 

hebben gewoond. Het zal u waarschijnlijk niet verbazen dat je daarom 
met een frisse blik naar zaken kijkt en dan denkt: zou dit niet beter 
kunnen? 
Allereerst: 
Watersportgebied Zeumerense plas. 
Tot mijn verbazing hoorde ik dat de uitbaters van dit project zich er niet 
meer mee bemoeien. In Zuid-Holland zijn er diverse vergelijkbare 
uitspanningen aan plassen zoals: brasserie Buitenhuis aan het 
Valkenburgs meer bij Leiden of bijvoorbeeld waterfront Vlietland aan de 
Vlietlandse plas bij Leiden. Allebei zeer goedbezochte, kwalitatief zeer 
goede restaurants aan het water die van ‘s ochtends tot ‘s avonds zeer 
druk bezocht worden door een heel divers publiek. 
Nu merkte ik alleen dat wanneer je om het Zeumerense meer heen loopt 
je veel overlast hebt van de herrie van het voorbij razende verkeer van de 
A1. Met plaatsing van de juiste geluidsschermen moet er van de 
uitspanning aan de Zeumerense plas toch ook iets moois te maken zijn? 
En wellicht ter inspiratie eens een bezoek aan beide bovengenoemde 
uitspanningen in de buurt van Leiden brengen! 
Ten tweede: 
Telkens wanneer ik mijn dagelijkse wandelingetje door het zuidelijk 
buitengebied van Voorthuizen maak schrik ik van de enorme vervuiling 
van de bermen en de greppels met plastic en bovenal lege energydrank 
blikjes. In Leiden en Leiderdorp waren er per wijksector vrijwillige opruim 
contactpunten bekend die per wijk eens in de zoveel tijd met een groepje 
vrijwilligers “hun” stuk wijk (buitengebied) schoonhouden. Het voordeel 
van gemeentelijke aansturing is dat de te af te lopen gebieden bekend en 
afgebakend zijn bij de gemeente. Dus geen overlap. Dit werkte uitstekend 
en bevordert ook de onderlinge saamhorigheid tussen buurtgenoten. 
 
 

1e Zeumerense plas.  
Voor uw en onze informatie is het goed om het volgende te weten: 
De vorige exploitanten hebben de exploitatie vanuit 
bedrijfseconomische redenen gestaakt. Inmiddels heeft de eigenaar 
van Zeumeren (LeisureLands) een nieuwe exploitant gevonden. De 
nieuwe exploitant heeft diverse ideeën om de exploitatie op te 
pakken en is daarover met de gemeente in overleg. Op Zeumeren 
zijn voor de diverse voorzieningen nieuwe uitbaters. Ook is er in 
2021 een convenant afgesloten tussen gemeente, uitbater en politie 
voor de veiligheid ter plekke. 
 
2e Zwerfafval.  
Met dit idee is de gemeente sinds enige tijd al bezig omdat sport- en 
muziekverenigingen, kerken en scholen die eerst mee hielpen met 
de inzameling van oud papier, nu andere, afval gerelateerde, 
activiteiten gaan doen. Een van die activiteiten is inderdaad 
zwerfafval opruimen in een van te voren aangewezen gebied. Er 
komt dus al een kaart van de gemeente Barneveld waarop alle 
gebieden staan waar zwerfafval kan worden ingezameld. Als er 
gebieden ‘ over’  zijn kunnen deze inderdaad door initiatieven van 
vrijwilligers worden opgepakt om schoon te houden. Hier wordt nog 
meer informatie over gegeven. Naar verwachting is deze kaart eind 
augustus beschikbaar.  
De gemeente faciliteert sowieso altijd grijpers, hesjes en 
vuilniszakken voor het verzamelen van zwerfvuil; deze zijn op te 
halen bij Milieustraat Otelaar. 
Graag vernemen wij of hiermee wordt voldaan aan wat u bedoelt of 
dat u hier verder over wilt spreken met de raad. 
 
Toelichting 5 juni: nee. 
Vervolg: beide ideeën zijn doorgegeven aan de betreffende 
ambtelijke afdelingen. 
Contactpersoon 1: Bea Vissers, b.vissers@barneveld.nl 
Contactpersoon 2: Daphne van Hagen, d.vanhagen@barneveld.nl. 
 

    
6  1. Mijn idee is om een cricket club in Barneveld te stichten. Nederland 

heeft al veel cricket clubs en het wordt alleen een groter sport in 
Nederland. https://www.kncb.nl/  
Als we een club openen in Barneveld kunnen mensen vanuit Barneveld, 
Ede, Veenendaal en omliggende areas deelnemen, er is nu geen club 
dichtbij zien de map https://www.kncb.nl/clubs/?v=map 
Er is ook al programma's die we direct deel van kunnen worden zoals 
https://www.cricket4kids.nl/ 
Deze club zal voordelig zijn voor alle kinderen in Barneveld en ook 
volwassenen. 
Ik heb voor jaren cricket gespeeld en heb dus ervaring en wil graag 
kinderen leren over cricket. 
 

Dit is een mooi sportief idee! Echter, de gemeente(raad) richt zelf 
geen sportclubs op. Dit is een uitdaging die mensen die een 
bepaalde sport willen beoefenen, zelf aan moeten gaan. De 
gemeente kan vervolgens eventueel wel een rol spelen bij de vraag 
naar accommodatie. Neemt u dus gerust weer contact op als er 
sprake is van een concrete club. 
 
Toelichting 5 juni: nee 
Vervolg: geen. 

7  2. Mijn idee is een speeltuin in Schaffelaarsebos.  
Volwassenen kunnen genieten van de pannekoekenhuis en de kinderen 
spelen in het speeltuin en ook de kinderboerderij. 
Het geeft meer opties voor mensen met kinderen. 
(Van dezelfde indiener als nr. 6) 

Er zijn veel ideeën ingediend voor een speeltuin en speelruimten. In 
september starten weer informatiebijeenkomsten speciaal over 
speelruimten. Wij zullen de inzenders van de verschillende ideeën 
voor een speeltuin of speelruimten uitnodigen voor deze 
bijeenkomsten. 
Als u uw idee graag ook tijdens de ideeënmarkt toelicht, vernemen 
wij dat graag. 



Pagina 4 van 11 

 
Toelichting 5 juni: nee 
Vervolg: De eerder genoemde informatiebijeenkomsten over 
speelruimten zijn alleen bedoeld voor speelplekken in woonbuurten; 
een speeltuin is van een andere categorie. 
Overigens is het Schaffelaarsebos geen eigendom van de 
gemeente maar van het Geldersch Landschap. De gemeente kan 
dus geen vervolg geven aan dit idee. 
Voor meer informatie over speelbeleid kunt u contact opnemen met 
Marc Heijn, m.heijn@barneveld.nl 
 

    
8  3. Mijn idee is een kippen route/speurtocht door Barneveld centrum. 

Plaatsen van verschillende kippen standbeelden die men moeten zoeken 
om de tocht af te maken. Het idee is ook dat de standbeelden er altijd zijn 
dus de tocht altijd mogelijk maken. 
Barneveld is al bekend voor kippen, waarom niet deze gebruiken om 
meer mensen naar de centrum te krijgen vanuit andere plaatsen. 
Veel mensen zullen ver reizen om het mee te maken. Ook een groot 
standbeeld waar kinderen bij kan spelen zal leuk zijn.  
Een voorbeeld van een koe standbeeld in Zuid Afrika wat veel mensen 
naar heen gaan. Nog zo een voorbeeld is Roermond. 
(Van dezelfde indiener als nr. 6 en 7) 

Dit is een concreet en duidelijk idee.  
We hebben – inderdaad – nogal wat kippen in Barneveld. De 
kunstkippen (een mooi project van zo’n 15 jaar geleden) lenen zich 
heel goed voor het idee dat u heeft aangedragen. We zijn op dit 
moment bezig om het Dorpspromotiebeleid Gemeente Barneveld 
vorm te geven en dit idee zou daar prima in passen. We geven het 
dus meteen door aan de medewerkers die daarmee bezig zijn en 
vragen of zij dat in de uitvoering van het dorpspromotiebeleid willen 
meenemen. Een motie vanuit de raad is hiervoor dus niet nodig. 
 
Toelichting 5 juni: nee 
Vervolg: is/wordt doorgegeven aan medewerkers 
dorpspromotiebeleid. 
Contactpersoon: Bertil Rebel. 
 

    
9  Eco-wijk.  

De recente ontwikkelingen in onze maatschappij heeft mij op een idee 
gebracht om op een andere manier te gaan wonen. 
Voordat ik dit uitleg wil ik graag even mijzelf voorstellen en meteen een 
(bekende) schets doen van de huidige situatie. 
Mijn naam is Jos van de Vate. Sinds 3 jaar bewoner van Jan 
Seppenplein. Dit is een appartementencomplex met woningen van +/- 50 
vierkante meter. Het gaat om een boven woning zonder tuin. 
De huidige omstandigheden van de woningmarkt zal u zeer waarschijnlijk 
wel bekend zijn als evenwel de klimaatcrisis.  
Voor beide denk ik een oplossing te hebben; 
Het concept noem ik; 'eco-wonen'. Door de jaren heen zien we steeds 
meer een trend naar klein maar groener wonen. Denk aan een Tiny 
House maar ook Eco-dorpen/huizen zijn steeds meer bespreekbaar. 
Recent is daarom ook ruimte beschikbaar gesteld voor 4 Tiny house van 
de nieuwbouwwijk Bloemendal. Maar mijn idee gaat verder dan alleen 
een Eco-huis of Tiny House.  
Het idee is om een wijk in zijn geheel Eco te maken. Denk aan een auto-
luwe woonwijk. Op het moment zie je veel ruimte verloren gaan aan straat 
stenen, voetpaden die betegeld zijn en eindeloos hoeveelheid aan 
parkeerplaatsen. Die zijn er natuurlijk niet zonder reden want zodra u een 
auto heeft moet deze natuurlijk ook een parkeer plekje krijgen. Ik zelf 
denk dat dit opgelost kan worden door een parkeergarage te maken 
onder bijvoorbeeld een supermarkt die op de hoek van de wijk gebouwd 
wordt. De 'straten' zelf bestaan uit gras met in de midden 2 betonen 
sporen welke zijn bedoeld voor een bezorgbus of wellicht die ene keer dat 
er een kast uitgeladen moet worden.  
Verder zouden de woningen op gaan in de natuur. Denk aan de eerste 
verdieping de laten zaken met 1/1,5 meter. Hierdoor hoeft de woning 
minder hoog te worden. Daarnaast de woning kunnen 'verdwijnen' in een 
vorm van een geluidsmuur. Zand heeft een erg goed isolerend effect 
maar werkt ook super tegen geluid. Deze zand muur zou ook het dak 
moeten dekken waardoor er een dakterras ontstaat. Dit is meteen ook 
tuin.  
Dit concept haalt het groen (bijna letterlijk) in huis en zorgt voor een CO2 
arme woonomgeving waar gezelligheid centraal staat.  
En natuurlijk is het een erg kindervriendelijke omgeving waar mens en 
natuur samen komen. 
Uit eindelijk een behoorlijk groot idee geworden. 
Mocht er een verkorte en duidelijkere versie gewenst worden kan ik dit 
eventueel met tekeningen laten zien. 
Jos van de Vate 
 

Dit is een idee met grote impact. Een belangrijke vraag daarbij is of 
er voldoende draagvlak is voor een dergelijke eco-wijk. Wij 
vernemen graag of u dit idee verder wilt toelichten tijdens de 
ideeënmarkt op 5 juni. 
 
Toelichting 5 juni: ja. 
Vervolg: Vanuit de raad is hier positief op gereageerd. De Woonvisie 
biedt ruimte voor dergelijke ideeën en het sluit ook aan bij 
‘natuurinclusief bouwen’. De raadsleden nemen het idee dus graag 
mee bij de betreffende onderwerpen en ontwikkelingen. Om het 
concreet te maken moet het echter wel verder uitgewerkt worden en 
is concrete belangstelling en draagvlak nodig. 
 

    
10  Wij hebben 3 kinderen die het ontzettend leuk vinden om naar de Er zijn veel ideeën ingediend voor een speeltuin en speelruimten. In 
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speeltuin te gaan. We missen dan ook 1 grote indoor speeltuin en/of 
outdoor speeltuin (a la het uilenbos Lunteren) die voor elke Barnevelder 
op de fiets bereikbaar is (dus ook voor de kleinere kinderen die er naartoe 
kunnen fietsen). Een plek in Barneveld zou zo handig zijn, want met 
bijvoorbeeld een kinderfeestje kunnen de kinderen dan op de fiets naar de 
locatie fietsen. Wij hebben 1 auto waar onze 3 kinderen in passen en zijn 
zelf met 2 volwassenen, dus er kan nooit iemand mee (auto is vol). Onze 
kinderen zijn 11, 6 en 0 jaar en ik zit al jaren met deze gedachte in mijn 
hoofd. Dit is echt iets wat Barneveld mist en wat heel veel mensen 
gelukkig zou kunnen maken (Kids blij... papa, mama, opa, oma, iedereen 
blij!) 
Ik hoop dat jullie iets met dit idee willen doen. 
 

september starten weer informatiebijeenkomsten speciaal over 
speelruimten. Wij zullen de inzenders van de verschillende ideeën 
voor een speeltuin of speelruimten uitnodigen voor deze 
bijeenkomsten. 
Als u uw idee graag ook tijdens de ideeënmarkt toelicht, vernemen 
wij dat graag. 
 
Toelichting 5 juni: nee 
Vervolg: De eerder genoemde bijeenkomsten voor speelruimten zijn 
bedoeld voor speelruimten in woonbuurten. Uw idee voor een 
indoor/outdoor speeltuin is van een andere categorie. 
N.B. Bij een grotere indoor/outdoor speeltuin is al gauw een 
commerciële exploitant nodig. De gemeente kan daarom geen 
vervolg geven aan dit idee. 
Uw idee is wel doorgegeven aan de ambtelijke contactpersoon die u 
verder zal informeren. 
Contactpersoon: Marc Heijn, m.heijn@barneveld.nl 
 

    
11  

 
Op de wiek in Kootwijkerbroek missen wij heel erg een leuke speel tuin 
voor de kinderen. Het is zo minimaal maar er wonen heel veel jonge 
gezinnen met jonge kinderen. 
Leuk speelhuisje waar ze op kunnen klimmen, glijbaan en een schommel. 
Bij de rode pijl is er ruimte genoeg voor. 

Er zijn veel ideeën ingediend voor een speeltuin en speelruimten. In 
september starten weer informatiebijeenkomsten speciaal over 
speelruimten. Wij zullen de inzenders van de verschillende ideeën 
voor een speeltuin of speelruimten uitnodigen voor deze 
bijeenkomsten. 
Als u uw idee graag ook tijdens de ideeënmarkt toelicht, vernemen 
wij dat graag. 
 
Toelichting 5 juni: ja. 
Vanuit de raadsleden is hier positief op gereageerd.  
Vervolg: uitnodigen voor informatiebijeenkomst speelruimte De 
Wiek. 
Contactpersoon: Juul Scheffers, j.scheffers@barneveld.nl. 
 
 

    
12  Ik zag op facebook dat je kan mailen als je nog wat mist in de gemeente, 

vandaar mijn e-mail. 
Wij wonen op de Wiek in Kootwijkerbroek, een wijk vol jonge mensen met 
jonge kinderen. Een hele leuke wijk maar we missen een leuke speeltuin 
daar! 
Bv. Speelhuisje waar ze kunnen klauteren, glijbaan, schommel. Waar de 
kindjes rustig zich kunnen uitleven en kunnen ontwikkelen in de 
buitenlucht. 
De speelgelegenheid is nu heel erg beperkt en ook niet heel uitdagend 
voor de kindjes. 
Willen jullie eens kijken of jullie de speeltuin op de wiek kunnen 
aanpassen? Dat zou echt zo super zijn! 

Er zijn veel ideeën ingediend voor een speeltuin en speelruimten. In 
september starten weer informatiebijeenkomsten speciaal over 
speelruimten. Wij zullen de inzenders van de verschillende ideeën 
voor een speeltuin of speelruimten uitnodigen voor deze 
bijeenkomsten. 
Als u uw idee graag ook tijdens de ideeënmarkt toelicht, vernemen 
wij dat graag uiterlijk 27 mei. 
 
Toelichting 5 juni: nee 
Vervolg: uitnodigen voor informatiebijeenkomst speelruimte De 
Wiek. 
Contactpersoon: Juul Scheffers, j.scheffers@barneveld.nl. 
 

    
13  Bij deze het idee om een leuke speeltuin aan te leggen voor de kinderen 

in De Wiek in Kootwijkerbroek. 
Helaas wordt dit nu nogal gemist, aangezien het wel een jonge buurt is 
met veel kinderen. 
Een leuke speelplek is nu niet aanwezig en het zou een verrijking voor de 
buurt zijn. 

Er zijn veel ideeën ingediend voor een speeltuin en speelruimten. In 
september starten weer informatiebijeenkomsten speciaal over 
speelruimten. Wij zullen de inzenders van de verschillende ideeën 
voor een speeltuin of speelruimten uitnodigen voor deze 
bijeenkomsten. 
Als u uw idee graag ook tijdens de ideeënmarkt toelicht, vernemen 
wij dat graag uiterlijk 27 mei. 
Toelichting 5 juni: nee 
Vervolg: uitnodigen voor informatiebijeenkomst speelruimte De 
Wiek. 
Contactpersoon: Juul Scheffers, j.scheffers@barneveld.nl. 
 
 

    
14  Graag zou ik een idee met u delen. In het kader van duurzaamheid speelt 

ook veiligheid op de werkvloer een zeer belangrijke rol. In de gemeente 
Barneveld hebben wij een behoorlijk aantal productiebedrijven. Deze 
zitten veelal aangesloten bij de BIK. Echter, de BIK is meer een sociaal 
netwerkanaal, waarbij men wel een kijkje kan nemen in de keuken, maar 
is niet direct een kanaal waar de gemeente kan profiteren in het kader van 
voorlichting. 
Daarom zou ik graag het idee aandragen om een voorlichtingsplatform op 
te zetten in Barneveld, gericht op wet en regelgeving ten aanzien van 
bedrijven. Wij zijn internationaal een grote speler op het gebied van 

Bij dit idee zijn op het eerste gezicht veel ondernemers en instanties 
betrokken. Indien u uw idee verder toe wilt lichten tijdens de 
ideeënmarkt, vernemen wij dat graag. Het verdient aanbeveling dat 
u in de tussentijd ook het draagvlak voor dit idee onder 
ondernemers verder verkent. 
 
Toelichting 5 juni: ja. 
Van belang is vooral het organiseren van contact en draagvlak; 
daarvoor zijn stimulerende organisaties en overheidsorganen nodig, 
liefst landelijk maar een begin kan lokaal/regionaal zijn. Diverse 

mailto:j.scheffers@barneveld.nl
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machineveiligheid en zouden graag onze input willen leveren op dit vlak. 
Maar ik kan mij zo voorstellen dat we (als ik alleen al in ons netwerk kijk) 
zo de handen ineens kunnen krijgen met bijvoorbeeld de ARBO hoek, 
brandveiligheid e.d., maar bijvoorbeeld ook wat voorlichting vanuit de 
verzekeringshoek. Waar loopt een bedrijf nu het risico. 
Een geldpotje die vaak een ondergeschikte is, dat is dat de gemeente 
opdraait voor de kosten van de afhandeling van bedrijfsongevallen. Niet 
zo zeer direct, een deel komt uit de verzekeraars, maar bij de zwaardere 
ongevallen de uitkeringen zoals de bijstand, die kunnen worden terug 
gedrongen. In de eerste plaats zal de connectie gezocht moeten worden 
tussen werkgevers, verzekeraars en adviseurs. Hierin kan de gemeente 
een rol spelen in het faciliteren en de informatieverstrekking. In de tweede 
plaats is voor te stellen dat een gemeente in samenwerking met 
verzekeraars, een controlerende/handhavende rol kan hebben, in de zin 
van een preventieve rol die voor de rol van de Inspectie SZW ligt.  
Dit praktisch invullend zou in mij zo kunnen voorstellen dat er een soort 
label in het leven wordt geroepen, dat wanneer bedrijven naar een soort 
bijeenkomsten gaan die georganiseerd worden, waar ik met dit idee op in 
wil zetten, en dat gevolgd door een soort keurmerk, zou je in 
samenspraak kunnen denken aan financiële voordelen. Bijvoorbeeld alles 
voor elkaar is een korting bij een verzekeraar en een korting op 
gemeentelijke belastingen.  
Ik denk dat er in Barneveld veel kennis zit voor innovatie. Vooruitstrevend 
zijn op het gebied van veiligheid hoort daar eigenlijk bij. 
Hans Willem Wilbrink 
 

fracties zijn bereid zich daarvoor in te zetten. 
Vervolg: Jan Top (SGP) en Gert Hein Kevelam (Lokaal Belang) 
gaan hier in overleg met de indiener mee aan de slag. (Eerste 
afspraak is ingepland.) 
Contactpersoon ambtelijk: Frits op de Haar (ondernemersloket), 
f.opdehaar@barneveld.nl. 
 

    
15  Via Facebook komt de oproep voorbij voor het inzenden van ideeën. Om 

die reden wil ik graag reageren via deze email en mijn inzending doen. 
Al langere tijd kijk ik vol passie naar de kunst die er geplaatst wordt 
binnen Barneveld. Zelf heb ik een aantal jaren het bedrijf Puur Marian 
mogen runnen waarin ik kunstgerelateerde workshops gaf. Helaas heb ik 
dit vanwege omstandigheden moeten beëindigen. Ik zie veel leegstand 
maar ook veel honger naar verbinding. En kunst verbindt.  
Ik zou heel graag de combinatie willen opzoeken met kunst, ambachtelijke 
producten, natuurlijke leefstijl en horeca. Allemaal met lokale 
ondernemers. Een pand met een winkelruimte waar laag en 
hoogdrempelige kunst kan worden verkocht / bewonderd, in 
samenwerking met lokale kunstenaars. De verkoop van natuurlijke 
producten zoals plasticvrije hebbedingetjes, ambachtelijke producten 
zoals honing van imkerijen uit de buurt of natuurlijke en pure (biologische) 
verzorgingsproducten. Maar waar ook een leuke horecagelegenheid 
inpandig is. Een lekker kopje koffie en heerlijke lunch. 
Met als doel. Om mensen te laten verbinden. Vooral met zichzelf en hun 
eigen interesses en hart. Kunst doet zo veel! En een gezonde leefstijl is 
zo belangrijk. 
Iedere onderneming die in dit straatje past huurt een stukje pand en kan 
hierin zijn of haar producten verkopen. De horecaondernemer heeft als 
taak het zo aantrekkelijk mogelijk te maken.  
Dit is mijn idee. Hopelijk is het wat. 
 

Dit is een creatief idee! Wellicht bent u ervan op de hoogte dat er in 
Barneveld al wel iets is dat hier op lijkt, een etalage met kunst waar 
mensen kunnen etaleren en komen kijken. Wij adviseren u om 
hierover contact op te nemen met de gemeentelijke 
cultuurmakelaar, Karelien Druijff. Als u vervolgens uw idee verder 
toe wilt lichten op de ideeënmarkt, vernemen wij dat graag. 
 
Toelichting 5 juni: nee 
Vervolg: in contact brengen met cultuurmakelaar. 
Contactpersoon: Karelien Druijff, cultuurmakelaar@barneveld.nl; 06-
29183249. 
 

    
16  Hierbij kort 2 ideeën voor de straat De Wiek in Kootwijkerbroek: 

- realiseren van meer parkeerplaatsen (echt een tekort hier) 
- een leuke speeltuin (evt in die driehoek wadi die achter de huizen De 
Wiek-De Spil ligt). Er zijn ontzettend veel kinderen in deze straat en er is 
maar 1 speeltuin met een zandbak en duikelstangen. Een 2 speeltuin met 
diverse speeltoestellen zou echt een goede toevoeging zijn in deze straat. 

Het probleem van parkeerplaatsen komt vaker voor. Voor het 
melden en bespreken daarvan heeft de gemeente een speciale 
procedure vastgesteld. Hiervoor verwijzen wij naar de bijlage. 
Dit idee leent zich daarom niet voor de ideeënmarkt. 
 
Toelichting 5 juni: nee. 
Vervolg: gewezen op standaard GVVP-procedure. 
Voor vragen over het stappenplan parkeren kan contact opgenomen 
worden met team Verkeer via verkeer@barneveld.nl 
 
Wat betreft speeltuin: 
Er zijn veel ideeën ingediend voor een speeltuin en speelruimten. In 
september starten weer informatiebijeenkomsten speciaal over 
speelruimten. Wij zullen de inzenders van de verschillende ideeën 
voor een speeltuin of speelruimten uitnodigen voor deze 
bijeenkomsten. 
Als u uw idee graag ook tijdens de ideeënmarkt toelicht, vernemen 
wij dat graag. 
 
Toelichting 5 juni: nee 
Vervolg: uitnodigen voor informatiebijeenkomst speelruimte De 
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Wiek. 
Contactpersoon: Juul Scheffers, j.scheffers@barneveld.nl. 
 

    
17  Een paar zou ik er willen noemen; 

1. Trek de Holzenboschlaan zo snel mogelijk door naar de 
Blotekamperweg. Er komt nu erg veel sluipverkeer over de Zeumerseweg 
en de Oude Zeumerseweg. Dat wordt straks nog meer als er een knip 
komt in de Wikselaarseweg. Ze kunnen dan straks sneller en makkelijker 
via de Holzenboschlaan naar Kootwijkerbroek / Stroe. 
2. Met verbazing heb ik zitten kijken naar de verhandelingen over wel of 
niet samenvoegen met Scherpenzeel. 
Stel voor dat u alle stukken hierover leest die de geschreven zijn door 
Dick van Rheenen in de Barneveldsekrant. 
Hij slaat de spijker op zijn kop. 
Geen verplichte samenvoeging. Het gedrag van de gedeputeerde is naar 
mijn mening erg regentesk. 
3. Er moet een en ander gebeuren aan het opwekken van Energie. Dat 
kan en moet schoner. Maar op welke manier? 
De Barneveldse politiek zet in op een paar mega windmolens waar heel 
veel verzet tegen is. 
Als alternatief: Stimuleer kleine windmolens. Geef hier subsidie op, net als 
bij zonnepanelen. 
Maak het, binnen bepaalde voorwaarden, vergunningsvrij. Zeker in het 
buitengebied. 
Zie ook volgende artikel: https://www.gelderlander.nl/bronckhorst/kleine-
windmolen-serieuze-energieopwekker-werk-iedere-dag-met-natuur-nu-
haal-ik-daar-ook-mijn-energie-
uit~abc679e9/?referrer=https%3A%2F%2Fwww.google.com%2F 
4. Ga niet in zee met collectieve bio verwarming. Kijk naar Ede wat dat 
voor problemen kan geven. 
Bovendien is bio verwarming niet zo milieu vriendelijk als het lijkt. 
En je zit vast aan die ene leverancier terwijl je bij elektriciteit en gas keus 
heb en kunt overstappen. 
Kijk liever naar hybride warmtepomp als alternatief. Dus niet aardgasvrij 
maar aardgasluw. 
Dit voor huizen waar omschakelen naar alleen zonnepanelen en 
warmtepomp niet mogelijk is. 
5. Verplicht bij nieuwbouw huizen, bedrijven en stallen dat er 
zonnepanelen geplaatst moeten worden. 
Neem in de bouwvergunning op dat de schuine daken gericht moeten zijn 
op het zuiden. 
6. Geen landbouwgrond voor zonnepanelen. Benut ruimte langst 
(snel)wegen en spoor. 
7. Onderhoud wegen en fietspaden wordt opgepakt. Helaas niet 
voortvarend genoeg. 
Soms ook onbegrijpelijk. Langst de Nijkerkerweg is een gedeelte voorzien 
van beton fietspad. De rest is ook slecht maar niet gedaan. 
Waarom niet gelijk het hele stuk. Hetzelfde langst de Apeldoornsestraat. 
Tussen Voorthuizen en de Tolnegenweg was het fietspad slechter als 
tussen de Tolnegenweg en de rotonde bij restaurant Zondag. Dit laatste 
stuk is opgeknapt en het slechtste stuk niet. 
Zo zijn er meerdere fietspaden die erg slecht zijn, pak die eerst aan. 
Auto’s kunnen beter tegen een hobbel. 
8. De Oranjevereniging wil verhuizen naar Holzenboschlaan/Oude 
Zeumerseweg. Nu woon ik aan de Oude Zeumerseweg en vind dit een 
slecht doordacht plan. Het blokkeert namelijk eventuele uitbreiding van 
Voorthuizen in zuidelijk richting. Als de gemeente naar 90.000 inwoners 
wil gaan groeien dan heb je daar voor wel grond nodig om woningen te 
bouwen. 
Ga om tafel met Leisureland om te kijken of het mogelijk is de 
Oranjevereniging te verplaatsen naar het ‘Zeumersegat’.  
Waar altijd het Piratenfestijn wordt gehouden, aan de kant van de 
Blotekamperweg, is een mooie ruimte voor hun plannen. 
Een en ander is dan te combineren en het is al recreatie/evenementen 
terrein. 
In heel gemeente Barneveld zullen nog vele zaken zijn die uw aandacht 
verdienen. Bovenstaande punten hebben op dit mijn aandacht. 
Ton Luigjes 
 

U geeft uw mening over diverse onderwerpen. Wij stellen dit zeer op 
prijs. De raadsleden nemen kennis van uw mening en zullen deze 
betrekken bij hun meningsvorming over de betreffende 
onderwerpen, zoals bij de Regionale Energie Strategie, de 
Energievisie en de Structuurvisie windenergie.  
De suggestie over het onderhoud van wegen zullen wij sowieso 
doorgeven aan de Afdeling Beheer Openbare Ruimte. 
Indien u een of meer van de onderdelen van uw idee verder wilt 
toelichten tijdens de ideeënmarkt, vernemen wij dit graag. 
 
Toelichting 5 juni: ja. 
Vervolg: 
1.Verkeerskwestie, ter informatie: 
Het doortrekken van de Holzenboschlaan is onderdeel van 
vervolgontwikkeling Voorthuizen Zuid. Deze vraag wordt daarbij 
meegenomen. 
Contactpersoon: Erik Komdeur, projectleider, 
e.komdeur@barneveld.nl 
De tip over het aanpassen van het route-advies van Google Maps 
is/wordt doorgegeven aan de afdeling Verkeer -> 
verkeer@barneveld.nl 
 
2 t/m 6. De raadsleden hebben hiervan kennis genomen en kunnen 
dit betrekken bij de diverse thema’s. 
 
7. Dit is doorgegeven aan Beheer Openbare Ruimte. 
Contactpersoon: Cody Vogel. 
 
8. Dit idee wordt doorgegeven aan de betrokken ambtenaren. De 
plannen hierover zijn nog niet concreet; bij de verdere planvorming 
kan de indiener zijn inbreng leveren. 
Contactpersoon: Jan Abrahamse 
 

    
18  Ik doe al enige tijd hobby matig mountainbiken . 

2 jaar geleden een weekend in Willingen in Duitsland geweest om daar te 
Dit is een interessant idee. Volledigheidshalve wijzen wij erop dat in 
de gemeente een aantal clubs actief is op dit terrein, namelijk Flying 
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genieten van het downhill /bike park aldaar. 
Geweldig om te doen. 
Nu is mijn idee om een bike/downhill park te maken aan de oostzijde van 
de vuilstortplaats aan de wencopperweg. 
De enige berg van Barneveld en het is een locatie die weinig overlast zal 
brengen 
Een lift naar boven en vervolgens kunnen kiezen uit meerdere routes naar 
beneden. 
Ik ben er van overtuigd dat een bike park wel aanslaat hier in de 
omgeving. 
Zeker omdat mountainbiken zeer populair is. 
Eventueel een kleine horeca gelegenheid erbij voor een hapje of een 
drankje . 

Bikes (fietscrossers, Kootwijkerbroek) en de wielervereniging Tour 
de Force, die ook een MTB-afdeling heeft. Het is wellicht handig uw 
idee ook met hen te bespreken. Het is ook een idee dat nogal wat 
investering vergt. Het is dus ook goed om na te denken over de 
vraag of er ondernemers zijn die hierin willen investeren. 
Indien u uw idee verder toe wilt lichten tijdens de ideeënmarkt op 5 
juni vernemen wij dat graag. 
 
Toelichting 5 juni: nee. 
Vervolg: aan indiener zelf. 
 

19  1.Dat er iets gedaan word tegen het te hard rijden in de woonwijken. 
Straks gebeuren er nog ongelukken of moet dat eerst gebeuren voor dat 
er wat aan gedaan word?  
2. Leuke speeltuin voor jong en oud.  
3. Wat meer activiteiten voor kinderen in het dorp. Eventueel te 
organiseren door mensen die in barneveld wonen.  
4. Zondag de winkels open.  
5. Wat meer groene daken op appartement. Zo hou je de appartementen 
koeler en heb je een mooi groen dak met planten. Of dat mensen die een 
appartement hebben een eigen tuintje op het dak kunnen hebben. Zo 
hebben die mensen toch nog een leuk eigen stuk in plaats van alleen een 
balkon. Want Sommige mensen kunnen of komen niet in aanmerking voor 
een een gezins huis of kunnen niets kopen. Maar die mensen willen wel 
graag een eigen tuin. Ik zit in het zelfde probleem ik zou dat ook heel 
graag willen hebben. Een lekker eigen stukje op je dak waar je lekker kan 
zitten met planten enzo om je heen.  
Ik hoop dat jullie hier iets mee doen. 

Fijn dat u een aantal concrete ideeën aanreikt. Uw ideeën worden 
sowieso onder de aandacht gebracht van de raadsleden. Wat betreft 
speeltuin/speelruimte:  
Er zijn veel ideeën ingediend voor een speeltuin en speelruimten. In 
september starten weer informatiebijeenkomsten speciaal over 
speelruimten. Wij zullen de inzenders van de verschillende ideeën 
voor een speeltuin of speelruimten uitnodigen voor deze 
bijeenkomsten. 
Als u uw idee graag ook tijdens de ideeënmarkt toelicht, vernemen 
wij dat graag. 
 
Toelichting 5 juni: nee 
Vervolg:  
1: Van deze zorg is kennis genomen. 
2: De gemeente Barneveld heeft afgelopen jaren flink geïnvesteerd 
in speelplekken. Dat hebben we gedaan over 4 jaar. Daarbij hebben 
we gekeken hoeveel kinderen er in de wijk wonen (en welke leeftijd 
die kinderen hebben) en daar hebben we de inrichting van de 
speelplekken op aangepast. Grotere speelplekken zijn vaak 
ingericht voor meerdere leeftijdsgroepen en kleine speelplekken 
vaak alleen voor de jongste kinderen. Dit jaar gaan we het laatste 
jaar in waarin we speelplekken opknappen. Dit jaar zijn we in de 
wijken / buurten: De Vaarst, Vliegersveld, De Glind, Garderen en 
Stroe. Als u daar woont ontvangt u vanzelf een brief met de vraag 
om mee te denken. Daarna hebben we de hele gemeente gehad. 
Als het gaat om veel grotere speeltuinen dan die we nu hebben in 
de openbare ruimte dan gaat het vaak om een speeltuin in 
combinatie met bijvoorbeeld een restaurant, daar is een exploitant 
voor nodig.  
Voor meer informatie kunt u contact opnemen met: 
m.heijn@barneveld.nl 
3. Dit idee is te weinig concreet. 
4. Van dit pleidooi is kennis genomen. 
5. Van dit pleidooi is kennis genomen; de raadsleden kunnen dit 
desgewenst betrekken bij het klimaatadaptatiebeleid. Wordt tevens 
doorgegeven aan het team klimaatadaptatie. 
 

    
20 

 
Het lijkt een bijna onmogelijke missie om 'een enkel idee' naar voren te 
schuiven..... 
Op 21 april jl. was ik als 'BelleDame' zijdelings betrokken bij de 
presentatie op het Binnenhof in DenHaag van de ideeen bundel 'Wat als 
...50 ideeen voor Nederland' van de Bedenktank. Een van de 
ondernemende vrouwen uit mijn netwerk Bites& Business ( Marijke 
Krabbenbos) is in coronatijd online met creatieve mensen heel Nederland 
op zoek gegaan naar ideeeen.  
Een geweldig creatief proces ging hieraan vooraf...brainstormsessies over 
diverse onderwerpen. Uiteindelijk werd een kleine selectie gebundeld en 
is te downloaden. Lees hier meer over 
https://www.ideacompany.nl/bedenktank 
Als burger van Barneveld (kern De Glind) zal ik er eentje uitpikken ...nou 
vooruit twee, om deze zo verder te brengen bij jullie. De keuze is reuze.:-) 
• Onboarding ( vrij vertaald door mij WELKOM)  
In thema 4 'De gelukkige buurt " is als idee geopperd 1 ' Onboarding voor 
nieuwe inwoners'. Als ik nu op de gemeentelijke websitie Barneveld bij 
zoeken intyp 'welkom' of ' nieuw in Barneveld' kom ik niet veel verder.  
Het idee uit de bundel is om middels 'Onboarding' er voor te zorgen dat de 
nieuwkomers en nodige kennis, vaardigheden en gedrag verwerven om 
insiders te worden binnen de organisatie. Er worden een aantal 
suggesties aan de hand gedaan.  

U brengt een aantal interessante ideeën in! U verwijst naar een 
website met 50 ideeën en noemt er zelf 2. Graag vernemen wij of u 
een van deze ideeën verder toe wilt lichten tijdens de ideeënmarkt 
op 5 juni. Zo ja dan vernemen wij dat graag. 
 
Met betrekking tot ‘onboarding’ lijkt het ons goed om u alvast te 
informeren over het volgende. 
Een bijeenkomst voor nieuwe bewoners staat op de planning. Ook is 
er een cursus Betrokken bij Barneveld (over het functioneren van 
het gemeentebestuur). Het idee om hier iets op de website mee te 
doen, wordt door de afdeling communicatie opgepakt. 
 
Toelichting 5 juni: ja. 
De raadsleden hebben positief gereageerd op deze ideeën. Er zijn 
suggesties gedaan over een boekje / ideeënbundel. Wellicht kunnen 
de nieuwe gebiedsregisseurs hierin ook een rol spelen. Sowieso kan 
via de website informatie toegankelijk worden gemaakt. 
Vervolg: Margreet van den Broek (communicatie) bespreekt dit 
verder met de indiener. 
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• Een nieuwe grootouders, geen familie maar wel in de buurt 
In thema 2 De Verbonden generaties is als idee 4 geopperd om mensen 
van verschillende generaties bij elkaar te brengen, Om mensen samen blij 
te maken :-)  
Hoe het eruit zag in Den Haag ? filmpje met alle 
politici...https://youtu.be/6vaorIPxRas 
 

    
21  Het is fijn dat de Gemeente Barneveld al aandacht besteed om het 

regenwater van de verharding en daken van woningen af te voeren naar 
de wadi's die overal in de gemeente zijn aangelegd, zodat het regenwater 
weer in de grond kan zakken. Dit voorkomt overbelasting riool, maar het 
grondwater zal minder zakken daardoor, wat de natuur en milieu ten 
goede komt. 
 
Maar wat wel jammer is dat de wadi's telkens het gras wat in en rondom 
de wadi's groeit telkens gemaaid worden, zodat de kruiden geen kans 
krijgen om tot bloei te komen. Het zal voor de natuur, milieu veel beter zijn 
als het gras als bermbeheer zal worden onderhouden. Dus 2x per jaar 
maaien. De kruiden in het gras kunnen dan tot bloei komen, zodat de 
bijen, vlinders etc. daar gebruik van kunnen maken en zich weer in de wijk 
laten zien. Dit bevorderd de educatie en het welzijn van de bewoners in 
de wijken.  
Eventueel kan er nog een pad in gemaaid kunnen worden, zodat de 
bewoners van de natuurlijke begroeiing in en om de wadi's kunnen 
genieten. Eind juni de eerste maaibeurt en deze afvoeren (dit bevorderd 
de kruidengroei) zodat de bewoners in een wijk er eventueel gebruik van 
kunnen maken om bijvoorbeeld een buurtfeest te kunnen houden. 
Om deze kleine ingreep in het onderhoudsplan op te nemen bij de 
groenvoorziening zal de natuur en milieu in de wijken toenemen en de 
bewoners verblijden. De kosten blijven hetzelfde omdat er maar 2x 
gemaaid hoeft te worden, maar wel het afgemaaide gras met kruiden 
afvoeren. Eventueel willen boeren in onze gemeente dit gras met kruiden 
gratis uitvoeren als ze het mee mogen nemen voor hun dieren, dus geen 
afval. 
Cees Schijff 

Uw idee is duidelijk en concreet. Wij brengen uw idee sowieso onder 
de aandacht van de raadsleden en van de afdeling Beheer 
Openbare Ruimte. Indien u uw idee toch verder wilt toelichten 
tijdens de online ideeënmarkt, vernemen wij dat graag. 
 
Toelichting 5 juni: nee. 
Vervolg: het idee is/wordt doorgegeven aan de afdeling Beheer 
Openbare Ruimte. 
Contactpersoon: Cody Vogel. 
 

    
22  Onderwerp; Toiletmogelijkheden uitbreiden in het centrum van Barneveld. 

Steeds meer mensen hebben vanwege de vergrijzing (maar ook 
jongeren) moeite tijdens het winkelen hun grote en kleine boodschap op 
te houden. 
Hoe ontspannend zou het voor deze mensen zijn als ze weten dat zij 
behalve het openbaar toilet, op meerdere plaatsen in het centrum terecht 
kunnen. 
Mijn idee is; benader enkele ondernemers verspreid over het centrum die 
tegen een vergoeding per jaar van de gemeente Barneveld hun toilet 
beschikbaar willen stellen. 
De gemeente Barneveld verstrekt dan aan deze doelgroep tegen een 
kleine éénmalige vergoeding een pas met de adressen waar zij terecht 
kunnen. 
Pasje is onbeperkt geldig, heb je deze niet meer nodig dan lever je het 
pasje weer in. 
Voor toeristen zou de V.V.V. een rol kunnen spelen. 
Voorbeeld kostenplaatje; 
Vergoeding per jaar voor de ondernemer  € 1500,-- 
Kosten pasje p.p. (éénmalig)               €     10,-- 
Om te beginnen zou ik twee ondernemers uitzoeken, die ook een toilet 
kunnen bieden voor mensen met een beperking. 
Voordeel voor de gemeente is dat deze opzet veel voordeliger is dan b.v. 
nog een openbaar toilet te plaatsen. 
 

Uw idee is duidelijk. Indien u uw idee wilt toelichten tijdens de 
ideeënmarkt op 5 juni dan vernemen wij dit graag. Het verdient 
aanbeveling om in de tussentijd het draagvlak voor uw idee te 
verkennen, bijvoorbeeld door bij ondernemers te informeren of zij 
hier belangstelling voor hebben. 
 
Toelichting 5 juni: nee. 
Vervolg: Het idee is/wordt doorgegeven aan de afdeling Beheer 
openbare ruimte. 
Contactpersoon: Cody Vogel, c.vogel@barneveld.nl. 

    
    

23 
 

Ik heb vernomen dat jullie in de gemeente Barneveld graag willen weten 
wat er nog mist. Nu heb ik nog een hele mooie speeltuin, die wel een 
opknapbeurt kan gebruiken.  
Op De Wiek in Kootwijkerbroek, waar veel kleine kinderen wonen, mist de 
speeltuin die er nu is veel. De speeltuin is minimaal.  
Er wordt veel buiten gespeeld en ik denk dat het voor de kinderen leuk 
zou zijn als er een mooie – effectieve speeltuin zou komen. 
Het zou leuk zijn als daar een mooie glijbaan, speelhuisje, schommel 
o.i.d. komt. Als ik tegenwoordig de speeltuinen zie in de gemeente, kan er 
bij deze speeltuin veel meer uitgehaald worden. Het gaat om de speeltuin 

Er zijn veel ideeën ingediend voor een speeltuin en speelruimten. In 
september starten weer informatiebijeenkomsten speciaal over 
speelruimten. Wij zullen de inzenders van de verschillende ideeën 
voor een speeltuin of speelruimten uitnodigen voor deze 
bijeenkomsten. 
Als u uw idee graag ook tijdens de ideeënmarkt toelicht, vernemen 
wij dat graag. 
 
Toelichting 5 juni: nee. 
Vervolg: uitnodigen voor informatiebijeenkomst speelruimte De 
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tussen de Wiek 60 en de Wiek 58. 
Ik hoop dat jullie hier naar willen kijken en hopelijk komt er voor onze 
kinderen meer mogelijkheid om mee te spelen in de speeltuin. 

Wiek. 
Contactpersoon: Juul Scheffers, j.scheffers@barneveld.nl. 
 

    
24  Wij zijn Vèron Pengel en Jochum Nollet. Wij zijn 10 en 11 jaar oud en 

zagen de oproep voor goede ideeën in Barneveld. 
Wij hebben het allerbeste idee voor de kinderen in de buurt van de Burgt 
en omgeving.  
Wij hebben het ook aan klasgenoten en vriendjes gevraagd maar we 
willen heeeeeeel graag een skate baan .  
Er is er wel eentje maar dat is veel te ver fietsen/steppen. we sturen alvast 
wat foto's mee van ideeën. 
misschien een goede plek bij onze school de fontein of bij de intratuin? 
We horen graag van u of we zo voldoende informatie hebben gegeven. 
Veron Pengel en Jochum Nollet 

Er zijn veel ideeën ingediend voor een speeltuin en speelruimten. In 
september starten weer informatiebijeenkomsten speciaal over 
speelruimten. Wij zullen de inzenders van de verschillende ideeën 
voor een speeltuin of speelruimten uitnodigen voor deze 
bijeenkomsten. 
Uiteraard zijn jullie ook welkom om je idee tijdens de ideeënmarkt op 
5 juni toe te lichten. Zo ja dan vernemen wij dat graag. 
Een skatebaan kost heel wat geld. Het is dus ook goed om na te 
denken over manieren van bekostiging, sponsoring en dergelijke. 
 
Toelichting 5 juni: ja. 
Veron en Jochum hebben hun idee enthousiast toegelicht. De 
skatebaan in Norschoten is eigenlijk te ver weg. Het gaat hen vooral 
om een stepbaan, iets wat er in Norschoten nog niet is, maar ook 
om voorzieningen voor skaters. Zij hadden ook al ca. 60 
handtekeningen verzameld ter ondersteuning en zijn bereid ook geld 
in te zamelen in de buurt en bijvoorbeeld de Rabobank te vragen om 
sponsoring. 
De raadsleden reageerden hier positief op. 
Vervolg: Judith van den Wildenberg (Burger Initiatief) en Henk 
Wiesenekker (ChristenUnie) gaan hier samen met de indieners 
verder mee aan de slag. 
Ambtelijk contactpersoon: Juul Scheffers, j.scheffers@barneveld.nl. 
 

    
25  

 
 

Ongeveer in 2013 is de Valkseweg tussen de van Zuijlen van Nieveltlaan 
en de Ovatonde, aangewezen als 30km-zone.   
Enkele wegversmallingen zijn toen omgezet in drempels, en het gedeelte 
tussen de Voltastraat en de Ovatonde is eenrichtingsverkeer geworden. 
Verder zijn er nauwelijks aanpassingen gedaan aan de weginrichting. Dit 
deel van de Valkseweg is een recht stuk weg, met totaal 4 drempels, 
waarvan 2 in het gedeelte wat eenrichtingsverkeer is,  die de snelheid 
nauwelijks verlagen.  Het is heel moeilijk om 30km/h te rijden: dat lukt 

bijna niemand…      Nadat de 30km-zone was ingesteld en de drempels 

waren gemaakt,  is er 2x een snelheidscontrole gehouden door de dienst 
verkeershandhaving.  Dat was leuk prijsschieten: altijd raak. De dienst 
verkeershandhaving gaf toen aan:  we komen niet meer controleren op 
snelheid 30km/h. De weginrichting past niet bij 30km/h en zou eerst 
aangepast moeten worden.  Dat is tot op heden niet gebeurt. Een enkele 
maand geleden zijn de Amersfoortsestraat en de Schoutenstraat ook 
gewijzigd in 30km- gebieden.    In de Barneveldse Krant (BK)  zijn er 
diverse artikelen verschenen die er op wezen dat de weginrichting daar 
niet past bij een 30km-zone. Ik heb het niet nagemeten, maar ik heb sterk 
het idee dat die wegen smaller zijn, en al beter voldoen aan normen van 
30km/h-straten, dan de Valkseweg. De Valkseweg was voorheen de 
onsluitingsweg van en naar Wekerom/ de Valk.   Voordat de dr. 
W.Dreeslaan er was (zo’n 30 jaar geleden)  kwam al het verkeer vanaf 
Wekerom/ de Valk, via de Hessenweg en Valkseweg over het 
weggedeelte tussen van Zuijlen van Nieveltlaan en Ovatonde. De 
inrichting van de weg was daarom ruim,  maar zou nu best smaller 
kunnen en mogen zijn. Sinds vorig jaar veel mensen thuis moeten blijven, 
zijn mensen meer gaan wandelen.  Dat zien we ook aan de 
Valkseweg:  veel bewoners uit Norschoten, Veller en Barneveld-
Zuid  gebruiken dit deel Valkseweg als onderdeel van hun wandelroute, 
bijvoorbeeld een rondje om de wijk of een wandeling naar en van 
Barneveld-centrum voor een boodschap.  Heel goed dat mensen 
wandelen, alleen gaat dat niet zo gemakkelijk over de Valkseweg.  Wat 
ontbreekt is een fatsoenlijk trottoir: grote delen bestaan alleen uit klinkers, 
die gebruikt worden voor parkeren.  Er kan gelopen worden, maar dat is 
minder makkelijk:  klinkers liggen wat ongelijk, en doordat ze lager liggen 
dan de asfaltweg en de opritten van de bewoners, blijft het vuil daar ook 
meer liggen.  Mensen blijven daarom meer op de fietsstrook lopen, met 
alle gevaar die daar bij komt. 
Ter illustratie stuur ik  5 foto’s mee van de Valkseweg. 
Enkele weken geleden was ik in Woudenberg, Stationsweg-west.  Dat 
was voorheen de doorgaande weg naar en door Woudenberg. Die weg is 
meer voorzien van groenstroken, en voorzien van een apart, vrijliggend 
trottoir.  Zie bijgevoegde 2 foto’s Mijn voorstel is om,  in overleg met 
bewoners en bedrijven, de weginrichting aan te passen (meer passend bij 

U hebt een duidelijk idee over de inrichting van een weg. U geeft 
zelf al aan dat u voorstelt om inwoners en bedrijven erbij te 
betrekken. Ook bij voorstellen vanuit de gemeente wordt zoveel 
mogelijk participatie nagestreefd en worden ook stakeholders als 
wijkplatform, plaatselijk belang, OVV enz. betrokken. Ideeën over de 
inrichting van wegen kunnen worden betrokken bij het jaarlijks te 
actualiseren maatregelenpakket GVVP (gemeentelijk verkeer- en 
vervoersplan). Graag vernemen wij of u uw idee verder toe wilt 
lichten tijdens de ideeënmarkt op 5 juni. 
 
Toelichting 5 juni: ja. 
Vervolg: Het idee is toegelicht op 5 juni. Dit idee wordt doorgegeven 
aan de afdeling Verkeer. 
Contactpersoon: Sander de Graaf, s.degraaf@barneveld.nl 
 
Alvast (ambtelijk) ter informatie: 
Momenteel wordt een onderzoek uitgevoerd naar de 
verkeerssituatie op de Valkseweg, als uitvoering van het GVVP-
maatregelenpakket 2021. De input van de melder wordt hierbij 
betrokken. Het is goed om aan te geven dat in mogelijke 
maatregelen een onderscheid te maken is in kleinschalig (dit kan 
altijd, indien daar noodzaak en draagvlak voor is) en grootschalige 
aanpassingen (deze worden gecombineerd met grootschalig 
onderhoud). 

mailto:j.scheffers@barneveld.nl
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30km-gebied), en te voorzien van een goed trottoir (misschien aan 1 
kant?) en meer groenstroken. Ik zie uw reactie graag tegemoet 
 

    
26  Naar aanleiding van uw oproep uit de krant wil ik graag het volgende idee 

met uw delen. 
Ik mis in onze gemeente een speelbos. Een plek waar kinderen kunnen 
ontdekken en spelen in de natuur.  Hoe mooi zou het zijn als je een fijne 
boswandeling hebt gemaakt en deze kan afsluiten met een mooie 
natuurspeelplaats voor de kinderen? Op deze plek kunnen mensen elkaar 
ook ontmoeten. Niet alleen voor de eigen inwoners maar ook voor het 
toerisme zou dit een welkome aanvulling zijn. Dan biedt onze gemeente 
nog meer dan alleen het wandelen en genieten in de prachtige bossen. 
Verschillende opa's, oma's, ouders en kinderen die ik over dit idee heb 
verteld zijn enthousiast, ik hoop u ook!  
 

Er zijn veel ideeën ingediend voor een speeltuin en speelruimten. In 
september starten weer informatiebijeenkomsten speciaal over 
speelruimten. Wij zullen de inzenders van de verschillende ideeën 
voor een speeltuin of speelruimten uitnodigen voor deze 
bijeenkomsten. 
Als u uw idee graag ook tijdens de ideeënmarkt toelicht, vernemen 
wij dat graag. 
 
Toelichting 5 juni: nee. 
De eerder genoemde informatiebijeenkomsten over speelruimten 
zijn bedoeld voor speelruimten in woonbuurten. Een speelbos vraagt 
een heel andere aanpak. Uw idee is doorgestuurd aan onze 
ambtelijke contactpersoon Marc Heijn, die u hierover verder zal 
informeren (m.heijn@barneveld.nl): 
In de gemeente Barneveld zijn veel bossen waar naar hartenlust in 
gewandeld wordt door inwoners van onze eigen gemeente 
Barneveld en ook door toeristen. De bossen liggen wel in de 
gemeente maar zijn eigendom van Staatsbosbeheer of van Gelders 
Landschap. De gemeente Barneveld heeft geen zeggenschap over 
een toevoeging als een speelbos op deze terreinen. Hiervoor kunt u 
het beste contact opnemen met de betreffende organisaties. 
 

    
27  

 
Een maand geleden, tijdens koningsdag hebben we met de bewoners van 
de Wouterskamp en Oldambster corona-proof toch met z'n allen de 
verjaardag van onze koning weten te vieren. 's Morgens stonden we met 
een grote groep buren op het kruispunt van de Wouterskamp en 
Oldambster om gezamenlijk de dag te openen, hierbij ontstond het idee 
van een aanpassing aan dit kruispunt. 
 
Aangezien beide eenrichtingsstraten zijn zouden we graag de stoep wat 
verlegd hebben waardoor: 
- het duidelijker wordt dat het eenrichtingsverkeer is in deze straten 
- hopelijk remt dit meteen het verkeer nog wat af 
- hier zou een mooie plek ontstaan voor een picknicktafel waardoor een 
ontmoetingsplek ontstaat. 
Nu ik toch een mail ook nog even het volgende: 
- Wij worden echt heel gelukkig van al die bloembollen die zijn geplant! 
Heel erg bedankt! 
- Er is een beweeg route aangelegd om ons wijkje heen, wat ik persoonlijk 
echt een fantastisch idee vind! Wel heb ik het idee dat de bordjes met 
oefeningen niet op de juiste plekken hangen, ze komen namelijk niet 
allemaal overeen met de op die plek aanwezige hindernissen/materialen. 
Of is hij gewoon nog niet helemaal af? 
 

U hebt een concreet idee over de inrichting van een weg. Ideeën 
over de inrichting van wegen kunnen worden betrokken bij het 
jaarlijks te actualiseren maatregelenpakket GVVP (gemeentelijk 
verkeer- en vervoersplan). Daarbij wordt zoveel mogelijk participatie 
nagestreefd en worden ook stakeholders als wijkplatform, plaatselijk 
belang, OVV enz. betrokken. Graag vernemen wij of u uw idee 

verder toe wilt lichten tijdens de ideeënmarkt op 5 juni. 
 
Toelichting 5 juni: nee. 
Vervolg: Dit idee wordt doorgegeven aan de afdeling Verkeer en 
Infrastructuur. 
Contactpersoon: Sander de Graaf, s.degraaf@barneveld.nl 
 
Alvast (ambtelijk) ter informatie: 
Dit betreft een kleinschalige aanpassing waar ruimte voor is binnen 
bestaande maatregelenpakket GVVP. De wens voor aanpassing 
bocht is duidelijk, echter is hierin geen rekening gehouden met 
fietsverkeer (die uitgezonderd zijn van het eenrichtingsverkeer). Dit 
moeten de bocht door kunnen blijven fietsen. In een overleg met de 
bewoners kunnen we bespreken/bekijken wat wel mogelijk is. 
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